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Pöytäkirja 13/2020  

 

Läsnäolijat: 

Paula Pättikangas (puheenjohtaja) 

Liisa Merivuori (sihteeri) 

Teemu Helenius  

Hanne Helminen 

Sanni Lilja  

Pinja Luoma (poistui klo 19.30) 

Vilja Välimäki 

Veera Semi (saapui klo 18.27, poistui klo 19.42) 

 

1. Kokouksen avaaminen 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.05. 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen  

Valittiin kokouksen puheenjohtajaksi Paula Pättikangas, sihteeriksi Liisa Merivuori ja 

pöytäkirjantarkastajiksi sekä tarvittaessa ääntenlaskijoiksi Hanne Helminen ja Sanni Lilja. 

 

3. Todetaan kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4. Hyväksytään kokouksen työjärjestys 

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi. 

 

 



5. Ilmoitusasiat 

- Turun korkeakouluopiskelijoiden joukossa on koronatartuntoja, ja tartuntaketjujen 

selvittämisen ajaksi eli ainakin ensi viikoksi kaikkia läsnäolotapahtumia suositellaan 

hyvin vahvasti peruttaviksi. 

- Hallitus on huolissaan Humanitaan näkyvyydestä, kun tapahtumien järjestäminen on nyt 

vaikeaa. Pitää miettiä vaihtoehtoisia tapoja. 

- Pilttipiknikiä vastaavaa/korjaavaa tapahtumaa ei nyt valitettavasti voida järjestää, koska 

kohdeyleisö on liian laaja koronatilanne huomioon ottaen. 

- 14.9. TYY:n Järjestöfoorumi. Hallituslaiset osallistuvat mahdollisuuksiensa mukaan. 

- TYY on pyytänyt kaikilta järjestöiltä lyhyttä esittelyvideota, käsitellään ensi kokouksessa. 

 

6. Posti 

- Muutama jäsenjärjestö on kysellyt lisätietoa Mimesiksen siivoamiseen ja siellä olevien 

tavaroiden puhdistuksesta. Käsitellään tilannetta kohdassa 11. 

- Forum Romanum kysynyt laulukirjoja vuokraksi fuksisitseille. Sitsit 

siirtynevät/peruuntunevat, mutta Liisa kuittaa viestin  

Veera Semi saapui klo 18.28.  

- #olenhumanisti-kampanjan bingoruudukko, jonka Liisa jakoi Humanitaan Instagramissa, 

sai vastakommentin siitä, onko stereotypioiden ylläpito bingon kautta järkevää. Asiasta 

käytiin keskustelua ja todettiin, että ei nosteta tätä erikseen esille mutta vastataan 

kritisoivaan kommenttiin ja kiitetään tärkeästä huomiosta. Ymmärrämme stereotypioinnin 

ongelmallisuuden, mutta mielestämme bingo ei luo negatiivista mielikuvaa ja keräsi 

hyvin huomiota kampanjalle. Kommentoija kertoi lähettäneensä palautetta kampanjalle, 

joten jäädään seuraamaan reagoidaanko sieltä. 

 

7. Menneet tapahtumat 

Ei menneitä tapahtumia. 

 

8. Koulutuspoliittiset asiat 

- Koposektori kokoustaa vielä syyskuun aikana. 

- Kopo-pj-ilta 16.9.  

o Vilja tekee Zoom-alueen ja lähettää linkin tapahtuman päivänä. 

o Fb-tapahtuma tehty ja sähköpostitse tiedotettu, Paula kutsuu vielä TYY:n ja Vilja 

mainostaa Instagramissa. 

o Kerrotaan tapahtuman alussa tiiviisti, mikä tilanne on Arcanumin muuton suhteen 

ja mitä Humanitas tietää ja ei tiedä. Keskitytään käytännön asioihin. Muutoin 

puhutaan aluksi yleisesti syksyn toiminnasta, kopoilun sujumisesta ja koronan 

vaikutuksista, lopuksi sitten Mimesiksen muutosta, jotta KKL:n edustajat voivat 

halutessaan poistua. 

- Koponeuvosto 29.9. klo 15. 

 

 

 

 



9. Halloped-asiat 

9.1 hallopedien valitseminen HKT-laitoksen työryhmiin 

- Valinnassa käytettiin anonyymia valintatapaa, eli halloped-koordinaattorit välittivät 

hakemukset hallitukselle ilman nimiä. Valittiin HKTL:n 

o arkistotyöryhmään (2) hakija 3 eli Mila Santala ja hakija 4 eli Emmi Kykkänen. 

Lisäksi valitaan varalle hakija 1 eli Anni Ollila, sillä Santala on valmistumassa 

talven aikana. 

o opetuksen kehittämisen työryhmään (3) hakija 6 eli Sanna Rihu, hakija 8 eli Sorja 

Hackzell ja hakija 9 eli Jenni Jäntti. 

o laitoksen laajennettuun johtoryhmään (1) hakija 7 eli Alina Virtanen. 

Pinja Luoma poistui klo 19.30. 

Veera Semi poistui klo 19.42. 

 

10. Sosiaalipoliittiset asiat 

- Soponeuvosto oli 8.9. Kampuskappelissa, oho! Läsnäolo ja tarjoilu yllätti näin korona-

aikana. Keskustelua järjestöjen kuulumisista, fuksitapahtumista, YTHS:n uudistuksesta ja 

TYY:n koronakyselystä. Hanne pyysi humanistisen tiedekunnan vastaukset Humanitaan 

luettaviksi, saamme ne piakkoin. 

- Mauri on tekemässä tuutoreille palautekyselyä, odotetaan tätä ennen oman kyselyn 

tekemistä tai muita mahdollisia jatkotoimia. 

 

11. Arcanum/taloasiat 

- 2. vaiheen suunnitelmien edistyminen 

o Opiskelijatiloista saatu pohjapiirrosehdotus, joka eroaa varsin paljon Humanitaan 

ehdotuksesta. Kokous opiskelijatiloista 23.9. klo 13, kutsu tullut Paulalle. 

o Tällä hetkellä toista vaihetta enemmänkin huolettaa se, millaiset väistötilat 

opiskelijoille tarjotaan remontin aikana. 

o Kaivataan Humanitaan, dekaanin ja tilavastaavien tapaamista. Paula yrittää 

järjestää. 

- Tarkemmat ohjeistukset järjestöille muuttoon liittyen: annetaan Kopo- ja pj-illassa, lisäksi 

vielä lisätiedote. Muutama järjestö on kysellyt tarkennuksia: 

o Maksaako TYY tai Humanitas puhdistuksen? 

▪ Järjestöt maksavat itse, mutta TYY:n kanssa on alettu neuvotella 

avustuksesta. 

o Mitä Mimesiksen huonekaluille tapahtuu, erityisesti yksityishenkilöiden 

omistamille? 

▪ Huonekalut hävitetään. Yksityishenkilöt voivat omalla vastuulla ja 

omakustanteisesti siirtää omia tavaroita koteihinsa. 

o Mitä jos tavaroita ei voida säilyttää hallituslaisten kotona?  

▪ TYY tarjoaa väliaikaista arkistotilaa, mutta Humanitas ei valitettavasti voi 

tarjota muita vaihtoehtoisia tiloja. 

o Pitääkö kodeissa säilytetyt tavarat puhdistaa? 

▪ Ei, paitsi jos tiedetään, että niitä on joskus säilytetty Mimesiksellä. 

 



12. Tulevat tapahtumat 

16.9. Kopo- ja pj-ilta. 

 

13. Talous 

Ei talousasioita. 

 

14. Muut esille tulevat asiat 

- Pyritään tekemään ensi vuotta ajatellen joitakin uudistuksia, mm. säännöissä on 

muokattavaa. 

 

15. Seuraava kokous 

Ensi viikolla, Paula tekee Doodlen. 

 

16. Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.19. 

 

 


